
Referat fra bestyrelsesmøde, afholdt hos Birgit, d. 17/7-2019 

 

Til stede: Birgit, Poul, Bo, Lena (referent) 

Afbud fra: Nels, Karen (og måske Anders) 

 

 

Dagsorden: 

1. Velkommen til Poul 
2. Siden sidst og generalforsamlingen 
3. Legepladsinspektion 
4. Arbejdsdag 
5. Grønne områder 
6. Økonomi lige nu 
7. Evt. 

 

 

Ad. 1 

Birgit bød velkommen til Poul (nr. 178), vores nye suppleant i bestyrelsen. 

Ad. 2 

Vi drøftede den henvendelse der havde været til bestyrelsen, og svar er givet videre til spørgeren.  

Ift. Forespørgslen om flytning af skilt med nr. ”158-164”, er der taget kontakt til kommunen, og vi må gerne 
selv flytte skiltet, de skal dog godkende placering inden. Dette gøres inden næste arbejdsdag. 

Ad. 3 

Taget på ”Yrsa’s kiosk” og ”trædeplanden” på rutsjebanen skal udskiftes. Poul og Bo indkøber materialer og 
udskifter ifm. Næste arbejdsdag, evt. dagen før. 

Vi fik en god drøftelse vedr. inspektion af legeplads. Birgit kontakter ”AP Leg”, mhp. Sikring af godkendt 
certificering.  

Ad. 4 

Næste arbejdsdag planlægges til lørdag d. 7/9-2019, med start kl. 9. 

Arbejdsopgaver: slibning og maling af legeplads. 

Ad. 5 

Birgit tager kontakt til ”HK Service” vedr. spec. Af kontrakten, da vi ikke synes der leves op til tidligere års 
kvalitet. 



Ad. 6 

Økonomi – alt ok. 

Drøftelse omkring undgåelse af betaling af renter. Lena undersøger, om vi overhovedet må investere? Og 
hvis vi investerer, er vi så fritaget for renter? 

Ad. 7 

Bestyrelsen svarer på et høringssvar til kommunen, vedr. et udkast til ”Nye regler for parkering i Halsnæs 
Kommune”, Bo sender udkast til Birgit, som svarer på bestyrelsens vegne. 


